
Protokół Nr 13/25 

z posiedzenia Komisji Budżetowej 

w dniu 28 stycznia 2025 r. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali konferencyjnej Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Otwocku przy ulicy Komunardów 10, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej radnego Tomasza Wyglądały w godzinach od 1620 do 1740. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji, Wicestarosta Otwocki Dariusz 

Olszewski, Sekretarz Powiatu Krystyna Olesińska, Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych Marcin Kasprzak oraz Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu: 

1) w sprawie zmian w uchwale Nr 67/X/24  Rady Powiatu  Otwockiego z dnia 19 

grudnia  2024 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2025 rok z 

późn.zm.;  

2) w sprawie zmian w uchwale Nr 68/X/24 Rady Powiatu  Otwockiego z dnia 19 

grudnia  2024 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Otwockiego 

na lata 2025 – 2038;  

3) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu; 

4) zaciągnięcia pożyczki z Krajowego Planu Odbudowy;  

5) zmieniającej uchwałę Nr 63/IX/24 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 28 listopada 

2024 r. w sprawie diet przysługujących radnym Powiatu Otwockiego. 

3. Zapoznanie Komisji z uchwałami Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej nr 3.j./221/2025 oraz nr 3.I./167/2025. 

4. Przyjęcie protokołów:  Nr 10/24 z dn. 28.11.24 r.; Nr 11/24 z dn. 06.12.24 r.; Nr 12/24 z 

dn. 17.12.24 r. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

 



Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Wyglądała przywitał członków komisji 

oraz przybyłych gości, a następnie przedstawił porządek posiedzenia. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Ad. 2 

1)  Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski przedstawił proponowane zmiany w uchwale 

budżetowej. Ze względu na uchylenie decyzji ZRID, Wojewoda Mazowiecki nie przyznał 

dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie  10 187 893,53 zł na zadanie 

,,Rozbudowa i przebudowa drogi powiatowej Nr 2759W ul. Poniatowskiego w Otwocku”. 

Część kosztów zadania pokrywa zostanie z planowanego zaciągnięcia pożyczki z Krajowego 

Planu Odbudowy. Na zadanie „Poprawa cyberbezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym 

w Otwocku” wprowadzone zostały dodatkowe środki z dofinansowaniem z Unii Europejskiej 

oraz z budżetu państwa. Po stronie dochodów ujęty będzie program wsparcia dla rodzin ,,Za 

życiem”. Wcześniej zadanie znajdowało się tylko po stronie wydatków. Na podstawie decyzji 

Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej dot. przyznania środków z Funduszu Pracy na 

dofinasowanie kosztów wynagrodzeń pracowników Powiatowych urzędów Pracy wprowadza 

się 17 995 zł. Szacunkowa kwota przyjęta na potrzeby uchwały budżetowej była niższa od 

decyzji MRPiPs. Na wniosek Zarządu Dróg Powiatowych w zadaniach: ,,Projekcie 

przebudowy ul. Warszawskiej i ul. Świderskiej obejmującym projekty kablowania sieci” oraz 

,,Projekcie przebudowy DP2729W ul. Zamkowej w Otwocku Wielkim (przy jeziorze Rokola)” 

część środków zostanie przeniesiona na przyszły rok, ze względu realizację ich w latach 2025-

2026. Wprowadzone zostanie nowe zadanie „Przejście przez DW797 od ul. Laskowskiej”, jako 

pomoc udzielona dla Województwa Mazowieckiego w kwocie 160 tys. zł. Mimo uchwały Rady 

Powiatu, która była podjęta w tej sprawie pod koniec 2024 r., umowa z Województwem nie 

została zawarta ze względu na różnice formalno-prawne. Skarbnik Powiatu zauważył błąd, 

który pojawił się w uzasadnieniu projektu uchwały. Zapis dotyczący rozdz. 71012 zawiera 

błędny rok. Zwrot nadpłaty wynika z podwójnie wniesionych opłat w 2024 r. Na wniosek 

Oświaty Powiatowej zwiększa się plan wydatków o łączna kwotę 22 500 zł, w celu 

zabezpieczenia środków na wydatki związane z wydarzeniami sportowymi w Zespole Szkół Nr 

2 w Otwocku. Zabezpiecza się dodatkowe 500 tys. zł na realizację zadania inwestycyjnego pn. 

„Rozbudowa i modernizacja Domu Pomocy Społecznej Wrzos w Otwocku” . Przenosi się 30 

tys. zł z planu wydatków Starostwa do planu wydatków Powiatowego Młodzieżowego Domu 



Kultury im. M.E. Andriollego w Otwocku w celu zabezpieczenia środków na realizacje 

Powiatowych Konkursów Szkolnych w 2025 r. realizowanych przez PMDK. Do planu 

przychodów przyjmuje się środki, które nie zostały wydatkowane w 2024 m.in z tytułu odsetek 

od RFIL, Polskiego Ładu oraz różnych programów. 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk zwrócił uwagę, że w uchwale budżetowej zamiast 

ustępów są punkty. Z tego powodu w § 3 fragment „ust. 2 otrzymuje brzmienie” powinien 

zostać poprawiony na „pkt 2 otrzymuje brzmienie”.  Następnie spytał się, dlaczego nie została 

wykonana dokumentacja na potrzeby projektu przebudowy ul. Warszawskiej i ul. Świderskiej. 

 Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Marcin Kasprzak poinformował, że 

jest to długi odcinek z wieloma instalacjami. Prawdopodobnie trzeba będzie uzyskać decyzję o 

środowiskowych uwarunkowaniach. Wydanie decyzji ZRID wydłuży cały proces. 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk zapytał się o powody niepodpisania umowy w sprawie 

pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu. 

 Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski powiedział, że umowa przesłana przez 

Województwo Mazowieckiego dotyczyła upoważnienia Zarządu Dróg Powiatowych do 

wykonania zadań. W pierwszej wersji nie było mowy o udzieleniu pomocy rzeczowej. Po 

ingerencji, dodano zapis o pomocy rzeczowej, lecz umowa dalej nie została podpisana. 

 Starosta Otwocki Tomasz Laskus przekazał, żeby zrealizować inwestycję, Powiat 

podpisze umowę na warunkach Województwa. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu 

uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 13 radnych: „za” – 8 osób,  „wstrzymało się” – 5 osób. 

 

Komisja Budżetowa w obecności 13 radnych zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

sprawie zmian w uchwale Nr 67/X/24  Rady Powiatu  Otwockiego z dnia 19 grudnia  2024 

r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2025 rok. 

 

2) Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski przedstawił zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej, które wynikają ze zmian w uchwale budżetowej. Powiat Otwocki postanowił 

ubiegać się o pożyczkę z KPO na łączną kwotę 6 809 841,25 zł. Spłata rat pożyczki i odsetek  

następować będzie w latach 2025-2045 natomiast szczegółowe warunki pożyczki określi 

umowa, która zostanie zawarta z Bankiem Gospodarstwa Krajowego. Pożyczka jest udzielana 

na finansowanie projektów zakończonych przyczyniających się do osiągnięcia celów 



określonych w Europejskim Zielonym Ładzie i KPO, czyli redukcji negatywnego 

oddziaływania ludzi na środowisko przyrodnicze oraz prowadzącej do neutralności 

klimatycznej. Zostanie przeznaczona na sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego. 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk spytał się, czy odsetki z fotowoltaiki w KPPSP będą 

płacone przez Powiat. 

 Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski wyjaśnił, że są to odsetki Powiatu, które już 

znajdują się na koncie. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu 

uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 13 radnych: „za” – 8 osób,  „wstrzymało się” – 5 osób. 

 

Komisja Budżetowa w obecności 13 radnych zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

sprawie zmian w uchwale Nr 68/X/24 Rady Powiatu  Otwockiego z dnia 19 grudnia  2024 

r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Otwockiego na lata 2025 – 2038. 

 

3) Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Wyglądała poinformował, że Skarbnik 

Powiatu Wiesław Miłkowski przedstawił projekt uchwały podczas omawiania zmian w 

budżecie. Następnie spytał się, czy radni zgłaszają dodatkowe pytania. 

 

Radni nie zgłosili uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu 

uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 13 radnych: „za” – 13 osób. 

 

Komisja Budżetowa w obecności 13 radnych zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu. 

 

4) Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Wyglądała poinformował, że Skarbnik 

Powiatu Wiesław Miłkowski przedstawił projekt uchwały podczas omawiania zmian w 

budżecie i WPF. Następnie spytał się, czy radni zgłaszają dodatkowe pytania. 

 



Radni nie zgłosili uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu 

uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 13 radnych: „za” – 8 osób,  „wstrzymało się” – 5 osób. 

 

Komisja Budżetowa w obecności 13 radnych zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki z Krajowego Planu Odbudowy. 

 

5) Sekretarz Powiatu Krystyna Olesińska przekazała, że zgodnie z rozstrzygnięciem 

nadzorczym Wojewody Mazowieckiego nr WP-I.4131.245.2024 z dnia 22 grudnia 2024 r.  

stwierdzona została nieważność uchwały w sprawie diet przysługujących radnym Powiatu 

Otwockiego w części dot. kosztów dojazdu na posiedzenia Rady oraz posiedzenia Komisji 

Rady i Zarządu. Koszty delegacji nie łączą się z dietami radnych. Ponadto wskazano osobę 

wykonującą czynności związane z wystawieniem polecenia wyjazdu służbowego w stosunku 

do Przewodniczącego Rady, czyli Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu najstarszego wiekiem. 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk spytał się, dlaczego do uchwały w sprawie diet dodawany 

jest zapis dot. czynności związanych z wystawieniem polecenia wyjazdu służbowego, jeśli 

Wojewoda stwierdził nieważność uchwały podkreślając, że koszty delegacji nie mogą być 

łączone z dietami radnych. Powinno być to regulowane odpowiednią uchwałą. 

 Starosta Otwocki Tomasz Laskus powiedział, że Wojewoda w uzasadnieniu stwierdził, 

że koszt delegacji nie może być składową diety. W rozporządzeniu Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji z dnia z dnia 31 lipca 2000 r. w sprawie sposobu ustalania 

należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych radnych powiatu wskazane jest, że 

„termin i miejsce wykonywania zadania oraz miejscowość rozpoczęcia i zakończenia podróży 

służbowej określa przewodniczący rady powiatu w poleceniu wyjazdu służbowego”.  Dlatego 

omawiany projekt zmian w uchwale wskazuje właściwą osobę, wykonującą czynności 

związane z wystawieniem polecenia wyjazdu służbowego w stosunku do Przewodniczącego 

Rady. 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk zaznaczył, że w Powiecie Otwockim obowiązuje 

oddzielna uchwała regulująca te kwestie, w której wiceprzewodniczący wymieniony jest z 

imienia i nazwiska. Należy wykreślić ust. 2 omawianego projektu, a następnie Zarząd powinien 

przygotować zmianę uchwały w sprawie delegacji.  



 Radna Aneta Bartnicka powiedziała, że w takim razie nie ma potrzeby dalszego 

procedowania projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie diet. Wojewoda skutecznie 

wykreślił jeden zapis, natomiast reszta wciąż obowiązuje. 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk dodał, że jedynie można przygotować uchwałę 

porządkującą. 

 Radna Kinga Błaszczyk powiedziała, że wniosek Radnego Dariusza Kołodziejczyka w 

sprawie wykreślenia ust. 2 jest bezcelowy, a sama uchwała nie wymaga dalszych zmian. 

 Radny Piotr Mateusz Kudlicki potwierdził, że ten punkt powinien zostać zdjęty z 

dzisiejszego porządku posiedzenia, a wniosek powinien dotyczyć zmiany uchwały w sprawie 

delegacji. Jednocześnie można przygotować tekst jednolity uchwały w sprawie diet. 

 Radny Paweł Walo zawnioskował, by zdjąć ten punkt z porządku. 

 Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Wyglądała poddał pod głosowanie ww. 

wniosek. 

Głosowanie w obecności 13 radnych: „za” – 13 osób. 

 

Wniosek został przyjęty. 

Porządek posiedzenia po zmianie: 

1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu: 

1) w sprawie zmian w uchwale Nr 67/X/24  Rady Powiatu  Otwockiego z dnia 19 

grudnia  2024 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2025 rok z 

późn.zm.;  

2) w sprawie zmian w uchwale Nr 68/X/24 Rady Powiatu  Otwockiego z dnia 19 

grudnia  2024 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Otwockiego 

na lata 2025 – 2038;  

3) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu; 

4) zaciągnięcia pożyczki z Krajowego Planu Odbudowy. 

3. Zapoznanie Komisji z uchwałami Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej nr 3.j./221/2025 oraz nr 3.I./167/2025. 

4. Przyjęcie protokołów:  Nr 10/24 z dn. 28.11.24 r.; Nr 11/24 z dn. 06.12.24 r.; Nr 12/24 z 

dn. 17.12.24 r. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia. 



 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk zaproponował, by teraz przegłosować wniosek dot. 

przygotowania projektu zmiany uchwały w sprawie kosztów delegacji. 

 Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Wyglądała poddał pod głosowanie 

wniosek o treści: Komisja Budżetowa zwraca się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o analizę, 

dostosowanie i przygotowanie na następną sesję projektu zmiany uchwały w sprawie określenia 

stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego Rady Powiatu oraz wskazania 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu właściwego do wystawiania polecenia wyjazdu 

służbowego.  

 

Głosowanie jednogłośnie pozytywne w obecności 13 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Ad. 3 

 Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Wyglądała przedstawił treść uchwał 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej nr 3.j./221/2025 oraz nr 3.I./167/2025, 

w których RIO wydaje pozytywną opinię w sprawie możliwości sfinansowania deficytu 

określonego w uchwale budżetowej Powiatu Otwockiego na 2025 r. oraz planowanej kwoty 

długu. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Ad. 4 

 Protokół Nr 10/24 z dn. 28.11.24 r. został przyjęty bez uwag. 

Głosowanie w obecności 12 członków Komisji: „za” –  11 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba. 

 

Protokół Nr 11/24 z dn. 06.12.24 r. został przyjęty bez uwag. 

Głosowanie w obecności 12 członków Komisji: „za” –  11 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba. 

 

Protokół Nr 12/24 z dn. 17.12.24 r. został przyjęty bez uwag. 

Głosowanie w obecności 12 członków Komisji: „za” –  11 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba. 

 

 



Ad. 5 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk spytał się, dlaczego ZDP nie wykonał montażu lustra na 

skrzyżowaniu ul. Górnej z ul. Świderską. 

Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Marcin Kasprzak przekazał, że lustro 

jest zamontowane. 

 

Radna Bogumiła Więckowska zgłosiła, że na ul. Kraszewskiego należy przeprowadzić 

dodatkowe prace, mające na celu poprawienie stanu poboczy. 

Członek Zarządu Paweł Walo powiedział, że wykonanie odwodnienia zostało zlecone. 

Dzień po oddaniu inwestycji miała miejsce potężna ulewa, która nie pozwoliła na prawidłowe 

osadzenie ziemi. 

 

Ad. 6 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Przewodniczył: 

Tomasz Wyglądała 

Sporządziła: 

Anna Karpińska 


